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یکصد و چهاردهمین جلسه دوره چهارم هیئت رئیسه دانشگاه به 

میزبانی دانشکده پرستاری و مامایی و به منظور بررسی پیشرفت 

یکساله برنامه 4 ساله این دانشکده برگزار شد.

در این صبحانه کاری که به میزبانی دانشکده پرستاری و مامایی 

روز یکشنبه 26 اردیبهشت ماه صورت گرفت؛ دکتر فتوحی مشاور 

رییس دانشگاه در حوزه آکادمیک، ضمن یادآوری سابقه طولانی 

برنامه مداری در دانشگاه علوم پزشکی تهران از زمان ریاست دکتر 

ظفرقندی گفت: در دانشگاه حرکت مبتنی بر برنامه سابقه طولانی 

دارد. اولین برنامه استراتژیک دانشگاه در زمان دکتر ظفرقندی 

نوشته و در زمان دکتر لاریجانی توجه ویژه ای به آن شد و بسط 

بیشتری پیدا کرد. زمان دکتر جعفریان نیز یک گام جلوتر رفت 

و انتخاب معاونین، روسای دانشکده ها و مدیران گروه ها مبتنی 

بر برنامه صورت گرفت.

دکتر فتوحی با اشاره به تدوین برنامه 4 ساله دانشگاه در سال 

92 و تدوین برنامه دانشکده ها در پی آن، هدف برگزاری جلسات 

معاونت ها،  از  اعم  دانشگاه  اصلی  واحدهای  در  هیئت رئیسه 

دو سال  یا  یک بار  سالی  به صورت  دانشکده ها  و  بیمارستان ها 

یک بار را مرور پیشرفت برنامه ها و ایجاد تعامل بین واحدها با 

دکتر جعفریان: تنها راه حل، حضور هیئت علمی پرستاری در بیمارستان است

تأکید رییس دانشگاه بر ارتباط آموزش و بالین در 
هیئت رئیسه دانشگاه 
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هیئت رئیسه دانشگاه عنوان کرد.

دکتر فتوحی از ابلاغ تصمیمات اخذ شده در این جلسات و پیگیری 

اجرای آن ها به صورت گزارش مکتوب هر سه ماه یک بار خبر داد.

Á  ارتباط داندکده و بیهارستان، میم ترين
چالش آموزش بالین

مامایی  و  پرستاری  دانشکده  رئیس  دکتر محمدعلی چراغی، 

در گزارشی پیشرفت برنامه 4 ساله دانشکده را در چهار حوزه 

آموزشی، بین الملل، پژوهشی، دانشجویی و فرهنگی و اداری و 

مالی ارائه داد.

وی در شرح اقدامات معاونت آموزشی دانشکده در خصوص اجرایی 

سازی برنامه 4 ساله دانشکده به طور خاص از تلاش برای ارتقای 

آموزش بالینی دانشجویان با استفاده از مدل های آموزش بالینی 

همچون مدل منتورشیپی، مدل آبشاری در آموزش با استفاده 

از ظرفیت  استفاده  و  اساتید  و  دانشجویان  پلکانی  از ظرفیت 

واحدهای موظف دانشجویان دکترا در کارآموزی ها و چالش های 

آن سخن گفت.

دکتر چراغی از سازمان دهی و الکترونیک کردن فرآیند ارزشیابی 

اساتید، اجرایی کردن پروتکل های شیوه نامه های ارزشیابی استاد 

بازخوردهای  اساس  بر  ارزشیابی  ابزارهای  اصلاح  دانشجو،  و 

حاصل از اجرا، ارتقای برنامه ی مشاوره تحصیلی با توانمندسازی 

اساتید مشاور و دریافت گزارش های منظم، توانمندسازی اعضای 

هیئت علمی به ویژه در مهارت بالینی، ارتقای مهارت های بالینی 

دانشجویان با بازسازی ساختار فیزیکی و مبتنی بر هدف نمودن 

بالینی  بازنگری مدل همکار  آموزشی،  گروه های  مشارکت  با 

بالینی،  آموزش  کیفیت  ارتقای  )شریعتی(  بیمارستان محور 

پیشبرد راه اندازی رشته های جدید اورژانس، آنکولوژی و مشاوره 

مامایی، ارشد پرستاری چشم، اصلاح هرم هیئت علمی با جذب 

نیروهای کارآمد و پیگیری راه اندازی گرایش های تخصصی دوره 

دکتری پرستاری و تکمیل پروژه مهارت های بالینی پرستاری و 

مامایی به عنوان برنامه های مهم دانشکده در حوزه آموزشی در 

سال جاری نام برد.

دانشجوی  افزایش جذب  مامایی  و  پرستاری  دانشکده  رئیس 

بین الملل در دانشکده، از 8 نفر در سال 93 به 36 نفر در سال 

و  دانشکده  در  بین الملل  معاونت  دستاوردهای  زمره  از  را   94

فعالیت های دانشکده  انگلیسی و معرفی  به روزرسانی وب سایت 

در شبکه های اجتماعی و بازدید مهمان های خارجی را از دیگر 

اقدامات دانشکده در حوزه بین الملل دانست.

دکتر چراغی مشخصاً از ورود اعضای هیئت علمی دانشکده در 

پروژه نیدکپ یاد کرد و افزود: گروه پرستاری کودکان و مراقبت 

با همکاری  پروژه  این  به  ورود  با  توانسته اند  ما  نوزادان  ویژه 

یونیسف، اجرای الگوی مراقبت تکاملی نوزاد را به شکل آبشاری 

برای کشور دنبال کنند.

تسهیل   ،Online بین المللی  کارگاه های  و  برنامه ها  توسعه  وی 

فرایند جذب بیشتر دانشجوی بین الملل، برنامه ریزی برای استفاده 

بیشتر از ظرفیت های آموزشی و پژوهشی کشورهای همسایه و 

منطقه EMRO را هم ازجمله برنامه های آینده این معاونت عنوان 

کرد و توسعه چارت سازمانی و نیروی انسانی متناسب با ساختار 

برگزاری همایش  و  بین المللی  انتشار مجله  بین الملل دانشگاه، 

بین المللی و دوره های تخصصی برای اساتید را نیازمند اعتبار و 

حمایت دانشگاه دانست.

دکتر چراغی در شرح فعالیت های صورت گرفته در حوزه پژوهشی 

اقدام  به عنوان   H index اساس بر  آموزشی  گروه های  رصد  از 

معاونت پژوهشی در علم سنجی سخن گفت و ادامه داد: معاونت 

گروه های آموزشی را براساس citations درون و بین دپارتمانی 

بررسی و در همین راستا عناوین 450 مقاله اعضای هیئت علمی 
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را طبقه بندی موضوعی کرده و در سایت قرار داده اند تا به اعضای 

هیئت علمی و دانشجوهای ارشد و دکتری اطلاع رسانی شود.

وی تشکیل کمیته اخلاق مشترک با دانشکده توانبخشی با حمایت 

اقدامات  از دیگر  را هم  پژوهشی  اولویت های  تعیین  و  دانشگاه 

مثبت دانشکده در حوزه پژوهشی برشمرد.

رئیس دانشکده پرستاری و مامایی همچنین از برنامه های سال 

جاری این معاونت چون راه اندازی مجله انگلیسی زبان دانشکده، 

ارتقاء مجله حیات و نمایه نمودن آن در پایگاه های معتبر جهانی 

ISI )Pub Med(، فعال سازی ارائه طرح های ارتباط با صنعت و 

ارتقا بخش فرهنگی کتابخانه نام برد.

به روز  و  تکمیل  و   IT مرکز برای  کامپیوتر  تهیه  وی همچنین 

آمد کردن کتب کتابخانه را نیازمند حمایت های مالی و اعتباری 

دانشگاه دانست.

برگزاری  از  دکتر چراغی  نیز  فرهنگی  و  دانشجویی  بخش  در 

ستاد  فرهنگی،  فعالیت شورای  دانشجویی،  متعدد  نشست های 

اقامه نماز، ترغیب و هدایت فعالیت های فرهنگی در قالب ماده 

و شناسایی  برگزاری گردهمایی  و  ارتقای هیئت علمی  یک 

دانش آموختگان دانشکده سخن گفت.

وی از پیگیری تصویب 5 فرم نوآوری فرهنگی، استفاده از رویکردهای 

نوآورانه در اجرای برنامه های فرهنگی، تکمیل تاریخ نگاری دانشکده، 

در  دانشکده  دانش آموختگان  به  مربوط  اطلاعاتی  بانک  توسعه 

داخل و خارج کشور، تأمین بودجه و نیروی انسانی، تخصیص 

بودجه برای حمایت های مالی از فعالیت های دانشجویی، افزایش 

بودجه فرهنگی دانشکده و تأمین نیروی انسانی را دغدغه های 

سال جاری این معاونت قلمداد کرد.

توضیح  به  نیز  مالی  و  اداری  معاونت  در حوزه  دکتر چراغی 

برگزاری دوره های آموزشی، تسهیل ارتباط با ذی نفعان، اختصاص 

تسهیلات رفاهی، اعطا مأموریت آموزشی به اعضای هیئت علمی، 

اعطا مجوز تحصیل به کارکنان، واگذاری فضاهای مازاد به بخش 

بصری  و  اجتماعات سمعی  تجهیز سالن  و  بازسازی  خصوصی، 

و اتاق های جنبی دانشکده، نصب و راه اندازی اینترنت رادیویی 

جهت پشتیبانی از اینترنت دانشکده در مواقع قطعی فیبر نوری، 

تعویض تین کلاینت با کیس در کلاس های آموزشی، بهینه سازی 

فضای سبز دانشکده پرداخت.

او در توضیح طرح توسعه ای دانشکده پرستاری و مامایی گفت: 

طرحی در این زمینه تهیه شده است که هم ما ساختمان مدرنی 

دانشکده  ساله  قدمت 80  و هم  باشیم  داشته  دانشکده  برای 

حفظ شود و بتوانیم به شکل موزه ملی پرستاری و مامایی آن 

را شکل دهیم.

وی گفت: بازسازی سر در اصلی و ساختمان انتظامات، بازسازی 

مرکز مهارت های بالینی دانشکده و خرید تجهیزات آموزشی جهت 

مرکز مهارت های بالینی پرستاری و مامایی و ساخت آمفی تئاتر از 

فوریت های ماست و مشکلات اساسی در این زمینه وجود دارد.

بر  نیز  مالی دانشکده  و  اداری  بهابادی، معاون  عباس هوشمند 

قدمت ساختمان تأکید و برای ساخت ساختمان جدید و اجرای 

طرح جامع دانشکده پرستاری و مامایی و ساخت آمفی تئاتر از 

دانشگاه طلب حمایت کرد.

دکتر ناهید دهقان نیری، معاون آموزشی دانشکده نیز همکاری 

مهم ترین چالش های  از جمله  را  بیمارستان ها  و  دانشکده  بین 

دانشکده در آموزش بالین عنوان کرد.

وی همچنین توجه به نقشه جذب هیئت علمی، درگیری افراد 

در پست های اجرایی و تناسب تعداد اساتید با پذیرش دانشجو و 

دانشجوی مهمان را خواستار شد.

دکتر نیکبخت نصرآبادی، معاون بین الملل دانشکده نیز ضمن 

قدردانی از حمایت های معاونت بین الملل دانشگاه؛ مهیا نشدن 

استفاده از فرصت مطالعاتی برای دانشجویان دکتری، پرداخت بخشی 

از هزینه شرکت در کنگره ها بعد از گذراندن دوره به دانشجویان، 

بی خبری از دانش آموختگان خارجی بعد از فارغ التحصیلی و نبود 

در  هیئت علمی  اعضای  برای شرکت  و دستورالعمل  آئین نامه 

کارگاه های بین المللی را ازجمله چالش های موجود قلمداد کرد 

و اعطای تسهیلات کامل به بخشی از دانشجویان برای شرکت 

در کنگره ها را خواستار شد.

دکتـر زیبـا تقی زاده، معاون پژوهشـی دانشـکده وجود 18 هزار 

جلد کتاب متعلق به 10 سـال گذشـته در کتابخانه و مشـکلات 

مالـی بـرای جایگزینـی آن بـا کتاب هـای جدیـد را چالش این 

معاونـت دانسـت: 7 درصـد کتـاب هـای مـا تـک جلدی اسـت 

و دانشـجو نمـی توانـد آن را از کتابخانـه خـارج کنـد. مـا برای 

جبـران ایـن نقص کتابخانـه مجازی را راه انـدازی کردیم اما آن 

هم پاسـخگوی نیاز دانشـجویان نیسـت.

در خصوص مشکلات  دانشجویی  اعتراضات  از  وی همچنین 

موجود در تین کلاینت های موجود در آی تی دانشکده سخن 

گفت و حل این مشکل را نیازمند تعویض با کامپیوتر و حمایت 
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بودجه ای دانست.

رحیمی کیان، معاون دانشجویی و فرهنگی نیز نبود بودجه در 

بخش دانشجویی را یکی از مشکلات این معاونت عنوان کرد.

مدیـران گروه هـای آموزشـی نیـز بـر حمایـت از دانشـکده در 

راه اندازی ایسـتگاه سـلامت به عنوان محیط بالینی برای آموزش 

بـه دانشـجویان و ارائـه خدمـت به شـهروندان، نداشـتن پاویون 

مختص اسـاتید گروه پرسـتاری و دانشـجویان در بیمارستان ها، 

فرسـودگی سـاختمان دانشـکده، فاصله موجود میان پرسـتاری 

بالینی با پرسـتاری آموزشـی و مناسـب نبودن مرکز مهارت های 

بالینـی دانشـکده بـرای آموزش بالینـی به دانشـجویان به عنوان 

بزرگ تریـن دغدغـه و مشـکل گروه های آموزشـی تأکید کردند.

در بخشـی از ایـن برنامه علیرضا آرمان، دانشـجوی کارشناسـی 

ارشد پرستاری و دبیر شورای نمایندگان دانشجویی به نمایندگی 

از دانشـجویان بـه طـرح مشـکلات و خواسـت های دانشـجویان 

پرداخـت و نداشـتن گیـت ورودی و تردد افراد غیر دانشـجو به 

دانشـکده، نداشـتن مرکز مهارت های بالینی در شان دانشجویان 

دانشـگاه و مناسـب بـرای آموزش، نداشـتن آمفی تئاتر مناسـب 

بـرای برگـزاری برنامه هـا و جدایـی بالین از آمـوزش را از جمله 

مهم تریـن مشـکلات و خواسـت های دانشـجویان عنوان کرد.

Á  راه حل مدکل هیئر علهی بالینی؛ تنیا 
آموزش در بالین

دکتـر علـی جعفریـان، رئیـس دانشـگاه، دانشـکده پرسـتاری و 

مامایـی را در چنـد جنبـه برجسـته توصیف کـرد و گفت: یکی 

از ایـن جنبه هـا ارتبـاط دانشـجویی اسـت. فضـای دانشـجویی 

ایـن دانشـکده خیلی بهتـر از دیگـر دانشکده هاسـت و این یک 

امتیـاز اسـت. محیـط دانشـجویی اش، محیـط فعالـی اسـت و 

ارتباط دانشـجویان با مسـئولین ارتباط راحتی اسـت. این باعث 

می شـود کـه فضـای دانشـجویی اینجا، شـاداب و فعال باشـد و 

این ارزشـمند اسـت.

وی حضور فعال تر همکاران دانشـکده پرستاری و مامایی نسبت 

بـه سـایر دانشـکده ها در دوره هـای توانمندسـازی را یکی دیگر 

از جنبه های برجسـته دانشـکده و نشـانه علاقه مندی اسـاتید به 

توسـعه آموزش و حساسـیت به اضافه کردن ظرفیت ها دانسـت.

رئیـس دانشـگاه از عملکـرد خوب معاونـت بین الملل دانشـکده 

به عنـوان سـومین جنبـه برجسـته دانشـکده یـاد کـرد و افزود: 

ایـن دانشـکده در حوزه بین الملل فعال اسـت و اتفاقـاً این یکی 

از مزیت های نسـبی این دانشـکده اسـت. در زمینه پرسـتاری و 

مامایـی در منطقـه و در کشـورهای اطـراف ما فقـر جدی وجود 
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دارد و این دانشکده می تواند در این موضوع خوب پیش رود.

دکتـر جعفریـان توجـه بـه امـور کارکنـان را هـم یکـی دیگر از 

برجسـتگی های دانشـکده پرسـتاری و مامایی نسـبت به سـایر 

دانشـکده ها دانسـت.

وی بـا تأکیـد بـر اهمیت ارتبـاط آموزش بـا بالیـن، راه حل این 

مشـکل را حضور هیئت علمی پرسـتاری در بیمارستان دانست و 

گفـت: کلیـد ایـن موضوع یک نکته بیشـتر نیسـت و هیچ راهی 

غیـر از آن هـم بـه نتیجـه نخواهد رسـید؛ آن هم این اسـت که 

دانشـکده پرسـتاری و مامایـی هیئت علمـی بـرای بیمارسـتان 

بگیـرد. اگـر ایـن کار را انجـام دادیـد، باقـی موارد حـل خواهد 

شـد. تـا زمانی که ایـن کار انجام نشـود هیچ کدام از مشـکلات 

نمی شـود. حل 

وی تصریح کرد: دانشجوی پزشکی در بیمارستان پاویون ندارد؛ 

بنابرایـن دانشـجوی پرسـتاری هـم نخواهـد داشـت. دلیلی هم 

ندارد که پاویون داشـته باشـد. دانشـجو در بیمارستان کارش را 

انجام می دهد و می رود. اگر دانشـجوی پرسـتاری ما در شـیفت 

اسـت، تکلیف شـیفت و پاویون آن هم معلوم اسـت.

رئیس دانشـگاه تأکید کرد: علت این که کار دانشـجوی پزشکی 

در بیمارسـتان خوب پیش می رود، این است که هیئت علمی اش 

مسـئول کار بیمارسـتان هسـتند. در پرسـتاری اینطور نیسـت. 

چطـور اسـت کـه رئیس دانشـکده پزشـکی بـرای رئیس بخش 

کـه  باشـیم  داشـته  افـرادی  بایـد  ابـلاغ می زنـد.  بیمارسـتان 

هیئت علمـی بیمارسـتان شـریعتی و یـا هر بیمارسـتان دیگری 

شـود، آنجا کار کند و دانشـجو زیر دست او باشد. در این صورت 

بیمارسـتان بـا شـما همـکاری خواهد کرد. تـا این اتفـاق نیفتد 

انتظار نداشـته باشـید کـه بیمارسـتان کارش را تعطیـل کند و 

به مشـکلات دانشـجویان رسـیدگی کند.

دکتـر جعفریـان بـا انتقـاد از افزایـش دانشـجو در دوره دکتری 

تخصصی گفت: دکتری پرسـتاری عمدتاً وارد کارهای تحقیقاتی 

می شـوند؛ مـا در کشـور چقـدر کار تحقیقـی در پرسـتاری نیاز 

داریـم؟ مـا در این کشـور شـروع کرده ایـم به تربیـت دکتری تا 

بـرود و دکتـری تربیـت کنـد؛ این غلط اسـت. در هـر جایی اگر 

ایـن کار را می کنیـم غلط اسـت و ربطی به پرسـتاری و مامایی 

نـدارد. اگـر ما دکتری تربیت می کنیم کـه کاری انجام دهد، کار 

درسـتی اسـت؛ امـا اگر با ایـن همه هزینـه و گرفتـاری دکتری 

ای تربیـت می کنیـم کـه بـرود و دکتـری تربیت کند کـه بیکار 

بمانـد بـا عقـل جـور در نمـی آیـد. از زمانـی که در چند سـال 

قبـل آمـار دانشـجویان دکتـری یکبـاره افزایـش پیـدا کـرد، ما 
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داریم همین کار را می کنیم و این اصلًا قابل دفاع نیست.

وی افـزود: دانشـجوی پزشـکی مـا تخصـص نمی گیـرد کـه کار 

نکنـد؛ تخصـص می گیـرد کـه کار خـودش را انجـام دهـد؛ امـا 

دانشـجوی پرسـتاری تخصـص می گیـرد که در بیمارسـتان کار 

نکنـد و کار دیگـری انجـام دهـد. اگـر کار می کـرد الآن تمـام 

متـرون هـای بیمارسـتان ها دکتـری پرسـتاری بودنـد.

رئیـس دانشـگاه ادامـه داد: وقتـی مـا در کشـور مشـکل جدی 

پرسـتار داریـم، تربیـت دکتـری بـه چـه درد مـا می خـورد؟ ما 

دانشـگاه علوم پزشکی تهران هسـتیم، باید فعالیت علمی داشته 

باشـیم، محل تولید علم در پرسـتاری هستیم و این کار دکتری 

می خواهـد و بـه همیـن خاطـر دکتـری تربیـت می کنیـم؛ این 

حـرف درسـتی اسـت؛ اما مشـکل بالیـن اینطور حل نمی شـود 

و نبایـد از بیمارسـتان توقـع داشـت تا خیلی همـکاری کند.

وی با اشـاره مجدد به برجسـتگی دانشـکده در بخش بین الملل 

خاطرنشـان کـرد: یکـی از مزایایـی کـه ایـن دانشـکده و باقـی 

دانشـکده های مـا که دکتـری تخصصـی تربیت می کننـد دارند 

این اسـت کـه کشـورهای منطقه عمدتـاً دکتری ندارنـد. اولین 

دکتـری اپیدمیولـوژی اتیوپی دانشـجوی ماسـت و تنها دکتری 

کل کشـور است؛ این مزیت ماسـت. دانشکده می تواند در بخش 

بین الملل دانشـجوی دکتری تخصصی بگیرد. اشـکالی ندارد اگر 

کل ظرفیـت را بـه بین الملـل بدهید و حتی ظرفیـت را افزایش 

دهیـد. چون برای کشورشـان مفید اسـت و آنجـا کاربرد دارد.

رئیس دانشـگاه اذعان کرد: من در جلسـات مشـترک با روسـای 

آموزشـی،  بیمارسـتان های  کـه  گفتـه ام  مکـرر  بیمارسـتان ها 

بیمارسـتان های آموزشـی همـه دانشـگاه هسـتند و بایـد به هر 

رشـته بالینـی ای سـرویس دهنـد؛ امـا آنهـا هـم می گوینـد مـا 

به انـدازه ای کـه سـرویس بگیریـم، سـرویس می دهیم. مـا برای 

درسـت شـدن ایـن قسـمت تابه حـال چـه کاری کرده ایـم؟ اگر 

نشـان دهیـم کـه می توانیـم بـه یـک بخـش بالینـی سـرویس 

دهیم، می توان این قسـمت را درسـت کرد. آن وقت بیمارستان 

دیالوگش با شـما تغییر می کند. یک هیئت علمی دانشـکده یک 

شـیفت را قبـول کـرد، در این صـورت کل دیالوگ بیمارسـتان 

بـا شـما تغییر خواهـد کرد.

دکتـر جعفریان افـزود: در عرصه هایی که به بالین مربوط اسـت 

و در پرستاری، توانبخشی و تا حدودی پیراپزشکی خیلی بیشتر 

اسـت؛ یک راه موفقیت بیشـتر نداریم. این مسیر هم البته مسیر 

راحتـی نیسـت؛ چون یک سـری مقاومت از آن طـرف در بالین 

وجود دارد. نیروهای پرسـتاری که در بیمارسـتان کار می کنند، 

مقاومـت دارنـد و این طرف هم کمـی مقاومت وجود دارد.

رئیـس دانشـگاه بـا اشـاره بـه همـکاری دانشـکده پرسـتاری و 
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مامایـی بـا بیمارسـتان شـریعتی گفـت: دانشـکده می توانـد بـا 

هـر مکانیسـمی مثـل قـرارداد و یـا جـذب هیئت علمـی جدید 

کـه محل خدمتش در بیمارسـتان شـریعتی باشـد، دانشـجوی 

مسـتقل در بیمارسـتان شـریعتی بگیـرد.

وی در بحـث پژوهـش گفت: مـا در پژوهش های پایـه ای به طور 

طبیعـی کارمـان راحـت پیـش نمـی رود. پژوهش هـای پایـه ای 

فوق العـاده پرهزینـه هسـتند؛ امـا در فیلد شـما که پایـه ای آن 

کمتـر اسـت خیلی راحت تـر می توان کار را پیش بـرد. زمینه ای 

کـه شـما نیـاز داریـد اینجـا فـراوان اسـت و احتیـاج بـه ایجاد 

ارتبـاط بـا محیط های بالینـی دارد. اینجا ماهیت کار بیشـترش 

یـک ایـده و محیطـی اسـت کـه در اختیارمان هسـت. این یک 

مزیـت نسـبی اسـت که بایـد از آن اسـتفاده کرد.

دکتـر جعفریـان بـه جـدی گرفتـن بحـث زبـان و آمـوزش آن 

برای اسـتفاده از ظرفیت دانشـکده در بخـش بین الملل و جذب 

دانشـجوی خارجـی تأکیـد کـرد و افـزود: دکتر جلیلـی مصوبه 

هیئـت ممیـزه را ابـلاغ کردنـد و تسـلط به زبـان بـرای ارتقا در 

نظر گرفته شـده اسـت. نباید در سـال های آتـی هیئت علمی ای 

داشـته باشـیم که وارد دانشـگاه شـود و نتواند به زبان انگلیسی 

دیالـوگ و تعامل برقـرار کند.

این دانشـکده درمجموع دانشـکده بسـیار پرظرفیتی اسـت و به 

ایـن خاطـر که فیلـد پرسـتاری و مامایی موردنیاز جامعه اسـت 

و جـای کار دارد. فقـط بایـد ایده هایـش را تولیـد کنیـم. اگـر 

می خواهیم پیشـرفت کنیم باید ایـده پردازی کرده و فکر جدید 

داشـته باشـیم. می دانـم کـه موانعـی هم وجـود دارد امـا آن ها 

هـم قابل حـل اسـت؛ باید روی آن انـرژی گذاشـت و کار کرد.

رئیـس دانشـگاه همچنیـن بـر بهینه سـازی مرکـز مهارت هـای 

بالینی، اختصاص بودجه دانشـجویی، سـاخت آمفی تئاتر و گیت 

ورودی دانشـکده تأکید کرد.

در پایـان اعضـای هیئت رئیسـه دانشـگاه، در رابطه با مسـائل و 

چالش های مطرح شـده به ارائه نقطه نظرات و راهکار پرداختند.

Á :در حا4یه
هیئت رئیسـه در لحظـه ورود با اسـتقبال تعـدادی از نمایندگان 

دانشـجویان مواجه شدند.

دکتـر چراغـی بـه نیابـت از شـورای نماینـدگان دانشـجویی بـا 

تقدیـم هدیـه ای از دکتـر جلیلی بـه خاطر حضورش در مراسـم 

تقدیـر از اسـتاد محبـوب من قدردانـی کرد.

دکتـر چراغی و روابط عمومی دانشـکده در آسـتانه فرارسـیدن 

روز جهانـی ارتباطـات و روابـط عمومی از دکتر پارسـاپور، مدیر 

روابط عمومی دانشـگاه تقدیـر کردند..


